
פרשת שמיני תשפ״א

מכירים את המשפט הזה? אמרו לכם אותו פעם?

אם כן, כנראה שהמשפחה שלכם היא מאלו שאף אחד לא באמת היה רוצה להיות 

את  לעודד  וכדי  במיוחד,  קשה  אתגר  או  נשירה  נפילה,  שחוו  מהמשפחות  כמותן, 

רוחן ולהרים את המורל מספרים להם שבעצם זה קורה במשפחות הכי טובות. פרס 

ניחומים שכזה, שאף אחד לא באמת היה רוצה לקבל.

אך רגע, רגע, אל תתייאשו! כי במבט שני טמונה כאן אמת עמוקה המגלה שדווקא 

הקשיים ב”משפחות הכי טובות” מלמדים לפני הכול על גדולתן... 

ועל כך בפרשת השבוע:

חנוכת  של  הגדולה  השמחה  בתוך  כבד  אסון  מתרחש  שמיני,  פרשת  בפרשתנו, 

המשכן - נדב ואביהו, שני בניו של אהרון כהן, מתים יחד בעוון הקרבת אש זרה.

לא קשה לדמיין את ההלם והצער שהיו נסוכים על פני משה ואהרון, מה גם שרש”י 

נותן לנו כמה פירושים המסבירים את נסיבות האירוע, והם כולם יחד מצביעים על 

כשל בהתנהלות השניים.

אך המדהים הוא שלפני הכול, ובתוך כל הצער והמהומה, משה רבנו אומר לאהרון 

אחיו דברים אחרים לגמרי! הוא לא מוכיח ולא מטיח האשמות אלא בדיוק להיפך - 

הוא מביע הערכה גדולה כלפי נדב ואביהו ואומר: “בקרובי אקדש”.

“עכשיו אני יודע שנדב ואביהו גדולים יותר ממני וממך, ולכן הקב”ה בחר בהם לקדש 

את שמו”. איזו ענווה יש פה, לראות בתוך הנפילה את הגדולה.

באמת  שהן  תדעו  טובות”  “הכי  משפחות  באותן  פוגשים  שאתם  הבאה  בפעם  אז 

המשפחות הכי טובות!!! וכגודל המשימה הניצבת לפתחן כך גדול הטוב האצור בתוכן.

יהי רצון ונזכה להתבונן בעין טובה ובאמון גדול גם בתוך הבית פנימה, למרות כל 

הסיבוכים והנפילות, ואתם יודעים מה? אולי דווקא מתוכם.

שבת שלום ומבורך!

“זה קורה במשפחות הכי טובות”

משפחה
בפרשה

לו למטרה  ארגון חברתי ששם   - “בוחרים במשפחה” 
ובמדינה,  בחברה  המשפחה  ערכי  את  ולקדם  לחזק 
מול מגמות הפירוק של התא המשפחתי בארץ ובעולם

בוחרים

הילה ג’ורנו, 
אשת רב קהילה בערד, 
בלנית, מדריכת כלות, 

וחברת ‘בוחרים במשפחה’
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